
 

 
 

 
Z Á P I S 

 

o průběhu  pátého  zasedání  Zastupitelstva  obce  Soběšovice  

konaného dne  14.  září 2011   

v zasedací místnosti Obecního úřadu Soběšovice 
 
Počet přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice:         14 členů, 1 člen omluven,  
(listiny přítomných členů ZO a hostů  - přílohy zápisu).    

 
 
 

1. Zahájení. 
Páté  veřejné   zasedání  Zastupitelstva  obce  Soběšovice   zahájil   starosta  obce  Ing. Karel Obluk 
v  17:04   hodin.    Přivítal  přítomné,   z  celkového počtu  15  členů  zastupitelstva   obce   bylo   
přítomno 14 (1 člen omluven: pan Petr Pavlok).   Zastupitelstvo obce je usnášeníschopné, konání 
zasedání bylo v souladu se zákonem zveřejněno (zápis z minulého zasedání  členové  zastupitelstva   
obce  obdrželi),  z  průběhu  zasedání  je  pořizován  videozáznam. 
 

2. Schválení programu zasedání ZO. 
Starosta obce:  předložil  členům zastupitelstva  obce  celkový  návrh  programu  5. zasedání  ZO. 
 
Program: 
 

1. Zahájení. 
2. Návrh programu jednání. 
3. Návrh zapisovatele. 
4. Návrh složení návrhové komise pro p řípravu usnesení ZO. 
5. Návrh ov ěřovatel ů zápisu o pr ůběhu zasedání ZO. 
6. Zpráva o pln ění úkol ů  z minulého zasedání ZO. 
7. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO . 
8. Projednání zápis ů výbor ů kontrolního a finan čního. 
9. Dodatek k úv ěrové smlouv ě s ČS, a.s. 
10. Členský p říspěvek do DSO MR Žermanické a T ěrlické p řehrady. 
11. Závěrečný ú čet DSO MR Žermanické a T ěrlické p řehrady za rok 2010. 
12. Zápis z kontroly hospoda ření DSO MR Žermanické a T ěrlické p řehrady. 
13. Studie centra obce Sob ěšovice. 
14. Návrh usnesení zastupitelstva obce. 
15. Závěr. 

Po skon čení VZ ZO  diskuse s ob čany. 
 
 

Starosta obce: požádal o připomínky k návrhu programu.  
Pan Václav Zahraj: požádal  o zařazení dalšího bodu do programu ZO, oprava a úpravy na místním 
hřbitově,  materiál  č. 6,  písemné  vyhotovení  rozdal  všem  členům  ZO,  starosta obce: požádal ZO 
o připomínky, nebyly podány, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu zařadit opravy  a úpravy na místním hřbitově do programu ZO: 
pro: 14,  proti: 0,  zdržel se: 0. 
Ing. Ivo Papala: podal dvě připomínky, 1. návrh předsunout bod programu studie centra obce pod bod 
5., abychom nenechávali čekat občany na  projednání, 2. návrh zařadit diskusi s občany před bodem 
usnesení, aby byla diskuse s občany součástí ZO.  
Starosta obce: dal hlasovat o návrhu  zařadit  diskusi s občany do programu ZO. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu zařadit diskusi s občany do programu ZO: 
pro: 3,   proti: 0,  zdržel se: 11,   návrh neschválen. 
Starosta obce: dal hlasovat o předsunutí bodu programu studie centra obce  za bod zpráva o činnosti 
rady obce. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu předsunutí bodu studie centra obce v programu ZO: 
pro: 7,   proti: 0,  zdržel se: 7,   návrh neschválen. 
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Starosta obce: dal hlasovat o návrhu  upraveného programu 5. zasedání ZO: 
Výsledek hlasování členů ZO o  návrhu programu 5. zasedání ZO: 
pro:  11, proti: 2,  zdržel se: 1.   
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Program  5. zasedání  Zastupitelstva obce Soběšovice.  
 
3. Volba zapisovatele zasedání ZO. 
Starosta obce: navrhl zapisovatele zasedání ZO paní Miladu Guziurovou.  
Připomínky nepodány, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o  návrhu zapisovatele 5. zasedání ZO paní Milady Guziurové: 
pro:  14, proti: 0,  zdržel se: 0.  
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Zapisovatele 5. zasedání ZO paní Miladu Guziurovou. 
 

4. Volba návrhové komise pro přípravu usnesení ZO. 
Starosta obce: navrhl složení návrhové komise: Ing. Tomáš Wunsch, Ing. Jana Liczmanová, pan 
Roman  Guziur, požádal o připomínky.  
Připomínky nepodány, hlasováno o návrhu složení návrhové komise. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu složení návrhové komise:  
pro:  11,  proti: 0,  zdržel se: 3. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Návrhovou komisi 5. zasedání ZO ve složení: Ing. Tomáš Wunsch, Ing. Jana Liczmanová, pan Roman 
Guziur. 
 
5. Určení ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání ZO. 
Starosta obce: předložil  návrh  ověřovatelů  zápisu: pan Václav Zahraj, pan Jaromír Pašek,  členům  
ZO  k  připomínkám  a hlasování. 
Připomínky  nebyly  podány, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu ověřovatelů zápisu: 
pro: 12,  proti: 0,  zdržel se: 2. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Ověřovatele zápisu 5. zasedání ZO: Ing. Ladislav Zahradníček, pan Roman Guziur.                                                                            
 
6. Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání  ZO. 
Starosta obce:  předložil  zprávu o kontrole plnění usnesení:  úkol č. 1 z prvního zasedání ZO zůstává,  
ostatní úkoly byly splněny. 
 
7. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO. 
Místostarosta obce Ing. Josef Majer:  přednesl  podle zápisů a usnesení  jednotlivých zasedání  
zprávu  o činnosti  rady  obce,  která  se  za období od  minulého zasedání  sešla  5x.  Starosta obce: 
kompletní znění všech  usnesení rady obce jsou na internetových stránkách obce.    

 
8. Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního ZO. 
a)  Předseda výboru finančního  pan Václav Zahraj: přednesl Zápis a usnesení ze zasedání  výboru 
finančního  konaného  dne  7. 9. 2011. 
b) Předseda výboru kontrolního pan Radek Uher: přednesl Zápis a usnesení ze zasedání výboru 
kontrolního ze dne 29. 8. 2011; na základě zjištěných nedostatků při kontrole ubytovacích knih 
požádal  ZO  o schválení úkolu obecnímu úřadu vyzvat k předložení ubytovacích knih a sjednání 
nápravy.  
Připomínky  nepodány, hlasováno  o úkolu  předložení ubytovacích knih a sjednání nápravy: 
pro: 14,  proti: 0,  zdržel se: 0. 
ZO ukládá obecnímu úřadu vyzvat poskytovatele: Česká pošta, Juhász, Dalkia k předložení  
ubytovacích knih  na OÚ a sjednat nápravu (viz nedostatky z kontrol vedení ubytovacích knih). 
Ing. Ivo Papala:  požádal,  aby  se  přítomní  dozvěděli, o  jaké podněty  se jedná. 
Pan Radek Uher:  sdělil,  že  je  přečte, pokud  nechce  své  podněty  přečíst  osobně  Ing. Ivo Papala. 
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Ing. Ivo Papala: přečetl první podnět předsedovi KV, ve kterém  požadoval  prošetřit  osobní 
zodpovědnost,  že  zápis  ze  4. ZO  nebyl  podle JŘ ZO  vyhotoven  do 10-ti dnů.  
Starosta obce: dotázal se, kdy se byl navrhovatel Ing. Ivo Papala na OÚ  zeptat,  zda  je  zápis hotov.  
Ing. Ivo Papala:  sdělil, že na úřadě nebyl, na úřadě  byl pro zápis  dne 5. 8. 2011  Ing. Miroslav 
Peřina,  50-tý den po zasedání. 
Starosta obce: dotázal se, kdy se psaly zápisy, když  Ing. Ivo Papala seděl na obecním úřadě, neměl 
zápis hotov ani do dalšího zasedání,  úkol výboru prošetřit  je na ZO, zdali  tento podnět  předloží 
kontrolnímu výboru. 
Hlasováno  o  návrhu  předložit  podnět č. 1  Ing. Ivo Papaly  kontrolnímu výboru k  prošetření:   
pro:  8,   proti:  0,   zdržel se:  4,   nehlasoval:  1.  
Ing. Ivo Papala: přečetl druhý podnět, ve kterém žádal  prošetřit zneužití  postavení  starosty obce, 
který  předložil návrh usnesení ZO  schválit minipivovar v obci  bez schválení  radou  obce. 
Starosta obce: rada obce schvaluje program ZO plně informována, písemný materiál je připravován 
pro členy ZO, znovu připomíná, že Ing. I. Papala, když seděl na OÚ, nebýval žádný písemný materiál 
pro ZO, návrh usnesení předkládaný ZO je pouze možnost, nikoliv výsledek  rozhodnutí ZO, které 
bylo nakonec  zcela  jiné. 
Pan Radek Uher: upozornil  Ing. Ivo Papalu, že vůbec  neinformuje ZO  o odpovědi předsedy KV, 
kterou mu  k  jeho  podnětu   písemně  do 5-ti dnů  zaslal.  
Ing. Ivo Papala: sdělil, že odpověď  zde nemá, nepamatuje si jednu větu. 
Pan Radek Uher: sdělil, že tak krátká odpověď to nebyla, v odpovědi informoval Ing. Ivo Papalu, že 
když první úřední den po obdržení jeho podnětu zašel osobně na OÚ, požádal o kopii zápisu ze 4. ZO 
a obdržel ji neprodleně, současně mu v odpovědi sděloval, že na nejbližším zasedání kontrolního 
výboru tento námět navrhne k projednání, po předložení zápisu a usnesení výboru ZO bude mít Ing. 
Ivo Papala umožněno do něj nahlížet. Přítomní  byli o postupu a stanovisku výboru kontrolního  
informováni  přečtením  Zápisu a usnesení z jeho zasedání konaného dne 29. 8. 2011. 
Ing. Ivo Papala: požadoval  vyslechnout  zapisovatelku,  zda  byl  dne  5. srpna 2011  Ing.  M.  Peřina 
na úřadě pro zápis. Zapisovatelka  M. Guziurová: odpověděla, že dne 5. srpna 2011  Ing. M. Peřina 
na  úřadě  pro zápis  nebyl.  
Ing. Ivo Papala: požadoval znovu vyslechnout, zda byl zápis vyhotoven do 10-ti dnů a zjistit 
zodpovědnost příslušných osob.  Zapisovatelka M. Guziurová: odpověděla, že zápis nebyl vyhotoven 
do 10-ti dnů  a odpovědná  je  ona.   
Starosta  obce:  sdělil,  že opatření  jsou zřejmá, zápis o průběhu zasedání ZO bude pořizován tak 
jako v jiných obcích, kde se nám  smějí, co to v zápisech uvádíme, zapisovatelka již  nebude  trávit  
hodiny se sluchátky na uších doplňováním do zápisu  z videozáznamu,  každý, kdo  chce  diskusně 
vystupovat  se  představí  a  bude hovořit  do mikrofonu,  jinak   nebude   v  zápise o průběhu 
zasedání  zapsán.  Kompletní  videozáznam z každého veřejného zasedání zastupitelstva naší obce 
je  zveřejněn  do 10-ti dnů   na  internetových  stránkách  obce  i  na KTV,  přístupný  veřejnosti. 
Pan Karel Mintěl: dotázal se, zda se dnes dostaneme k bodům programu zasedání. 
Pan Radek Uher: dotázal se, zda  ZO, které nevědělo, že Ing. Ivo. Papala měl sdělenou k podnětu 
odpověď,  nadále  požaduje, aby výbor  měl  uložený úkol, když toto  není  záležitostí  výboru.  
Ing. Ivo Papala: sdělil, že požaduje  šetřit  zodpovědnost, že zápis nebyl do 10-ti dnů vyhotoven.  
Ing. Tomáš Wunsch: upozornil, že zapisovatelka paní Guziurová  přiznala  svou odpovědnost, co tedy 
má  být  výsledkem  prošetřování  výborem.  
Hlasováno o úkolu kontrolnímu výboru prošetřit 1. podnět Ing. Ivo Papaly: 
pro: 0,  proti: 6,  zdržel se:  5,  nehlasoval: 2,  návrh neschválen. 
Hlasováno o úkolu kontrolnímu výboru prošetřit  2. podnět Ing. Ivo Papaly: 
pro: 0,  proti: 8,  zdržel se:  3,  nehlasoval: 2,  návrh neschválen. 
(V průběhu se vzdálil 1 člen ZO, Ing. Miroslav Peřina). 
 

9.  Dodatek č. 1 ke Smlouvě o úvěru č. 0267734409. 
Starosta obce: předkládán  je  členům  ZO  k  projednání  a  schválení   materiál  č. 1:    Dodatek č. 1 
ke Smlouvě o úvěru č. 0267734409 ze dne 4. 10. 2010, Ing. Ivo Papala: podal dotaz, jestli ZO ví, co 
se bude s podněty dělat,  starosta obce:  požádal  Ing. Ivo Papalu, ať neruší,  projednáváme  materiál 
č. 1,  přednesl  důvodovou  zprávu. 
ZO Soběšovice byla tato smlouva  mezi  obcí a ČS, a.s.  schválena 8. 9. 2010 na  20. zasedání ZO 
pod bodem č. 20/III./4  za účelem přípravných prací k projektům: 
Projekt 1 – „Oprava komunikací vybudovaných v rámci realizace vodního díla Žermanice-Soběšovice“ 
Projekt 2 – „Rekultivace nezpevněných ploch“ 
Projekt 3 – „Rekultivace a sanace volnočasového areálu“. 
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Vzhledem k tomu, že z úvěru bylo vyčerpáno jen 488 tis. Kč, je připraven dodatek pro možnost 
čerpání zbývající částky 512 tis. Kč na realizaci akce „Dětské hřiště v Soběšovicích“ (projekt schválen 
v programu LEADER). 
Rada  obce  navrhuje  ZO  schválit   Dodatek  č. 1   ke  Smlouvě  o   úvěru   č. 0267734409  ze  dne  
4. 10. 2010  mezi  Obcí   Soběšovice  a  Českou spořitelnou, a.s. 
Starosta obce požádal členy ZO o připomínky, připomínky nebyly podány, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o Dodatku č. 1 ke smlouvě o úvěru s ČS, a.s.: 
pro:  13,   proti: 0,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Dodatek  č. 1   ke  Smlouvě  o   úvěru   č. 0267734409  ze  dne  4. 10. 2010  mezi  Obcí   Soběšovice  
a  Českou spořitelnou, a.s. 
 

10.  Členský příspěvek do DSO MR Žermanické a Těrlické přehrady. 
Starosta obce: předkládán materiál č. 2, členský příspěvek do DSO MR Žermanické a Těrlické 
přehrady, přednesl důvodovou zprávu. 
Od  roku  2002  byl  schválen   příspěvek  do   Dobrovolného svazku  obcí  Mikroregionu   Žermanické 
a Těrlické přehrady ve výši 7 Kč/obyvatel/rok, z něhož odvádí DSO MR 2,5 Kč do Regionu Beskydy. 
Rada  starostů  dne  28. 6. 2011  schválila  návrh  změny  členského příspěvku na 8,- Kč/obyvatel/rok 
s účinností od 1. 1. 2012. 
Rada  obce  navrhuje  ZO  schválit   Členský  příspěvek   do  DSO  MR   Žermanické  a  Těrlické 
přehrady   ve  výši  8,- Kč/občan/rok  s platností  od roku 2012. 
Požádal členy ZO o připomínky, připomínky nepodány, přistoupeno k hlasování. 
Výsledek hlasování členů ZO o výši příspěvku do MR Žermanické a Těrlické přehrady: 
pro:  13,   proti: 0,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Členský  příspěvek   do  DSO  MR   Žermanické  a  Těrlické přehrady   ve  výši  8,- Kč/občan/rok  
s platností  od roku 2012. 
 
11.  Závěrečný účet DSO MR Žermanické a Těrlické přehrady za rok 2010. 
Starosta obce: předkládán materiál č. 3, Závěrečný účet DSO MR Žermanické a Těrlické přehrady za 
rok 2010, přednesl důvodovou zprávu. 
Rada starostů projednala a schválila dne 28. 6. 2011 Závěrečný účet za rok 2010 včetně Zprávy o 
výsledku přezkoumání DSO MR Žermanické a Těrlické přehrady a souhlasí s celoročním 
hospodařením MR za r. 2010 „bez výhrad“. 
Rada obce navrhuje ZO vzít na vědomí Závěrečný účet a zprávu o výsledku přezkoumání DSO MR 
Žermanické a Těrlické přehrady za rok 2010. 
 
12.  Zápis z kontroly hospodaření  DSO MR Žermanické a Těrlické přehrady. 
Starosta obce: předkládán materiál č. 4, Zápis z kontroly hospodaření DSO MR Žermanické a Těrlické 
přehrady, přednesl důvodovou zprávu. 
V souladu s čl. 10 Hospodaření odst. 2 Stanov DSO MR Žermanické a Těrlické přehrady byla 
provedena kontrola hospodaření dne 19. 7. 2011 – zápis v příloze materiálu. 
Rada obce navrhuje ZO vzít na vědomí Zápis z kontroly hospodaření DSO MR Žermanické a Těrlické 
přehrady provedené dle ust. § 15 zák. č. 250/2000 Sb.,o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů 
dne 19. 7. 2011. 
 
13.  Studie centra Obce Soběšovice. 
Starosta obce: předkládán materiál č. 5, Studie centra obce Soběšovice, přednesl důvodovou zprávu. 
Na základě usnesení 11. RO Soběšovice dne 6. 4. 2011 pod bodem 11./II./12. bylo uloženo vydat 
písemnou výzvu k podání cenové nabídky v zakázkovém řízení na VZ malého rozsahu na zpracování 
„Studie centra obce Soběšovice“. Usnesením 13. RO dne 4. 5. 2011 pod bodem 13./III./5 byla 
schválena SoD č. 219 mezi Architektonickou kanceláří ARKOS, s.r.o., Ostrava a obcí na zpracování 
„Studie centra obce Soběšovice“.  
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Výsledek zpracování ve třech variantách se předkládá ZO po předchozím zveřejnění vyvěšením ve 
vstupu na OÚ a na webových stránkách obce ke schválení jedné varianty. 
Rada obce navrhuje ZO schválit variantu č.   –  bude předmětem jednání. 
Starosta obce: podány  byly  následující  písemné připomínky, postupně přečetl: 
- písemné podání připomínek paní A. Bártkové, se souhlasným stanoviskem paní D. Olivové,  
ve kterém sdělují, že se nejvíce líbí varianta č. 3, neboť zdůrazňuje venkovský charakter náměstíčka, 
s výhradou, že parkoviště P3 má nevhodné umístění, příjezd i odjezd, s poznámkou, zda v projektech 
není příliš betonové plochy, 
- písemné podání připomínek  Ing. Miroslava Peřiny, 
ve kterém sděluje, že základem je varianta č. 1, která má nejlépe umístěnou autobusovou zastávku 
před Novou Husarůvkou nejblíže točny a tvar zelené plochy kolem plotů náměstíčka, předpokládá, že  
tyto rozsáhlé změny středu obce s odpovídajícími finančními náklady budou s připomínkami a návrhy 
občanů veřejně projednány na setkání občanů se zástupci obce a projektantem, doporučuje na 5. ZO 
dohodnout termín setkání s občany, prodloužit do něj odevzdání připomínek a zveřejnit jej ve 
zpravodaj, předkládané řešení vyvstalo z průzkumu názorů občanů, kteří měli zájem spolupracovat, 
připomínky a náměty( textová část): 
- nekácet 3 památné lípy vysazené v r. 1920 na počest vzniku naší republiky (původně byly 4), 
odborně pomoci v kvalitním růstu, 
- nekácet vitální modříny za Novou Husrůvkou, vážit si vzrostlé zeleně,  mimo jiné pohledově kryjí 
dvůr Nové Husarůvky z bytového domu čp. 30, 
- mezi okna sálu namontovat lankovou nerez konstrukci na pnoucí zeleň, pod okny pouze chodník a 
z něho pnoucí zeleň a přímo navazující parkoviště,  
- náměstíčko vydláždit žulovými kostkami až k okr. komunikaci bez chodníku a zelené plochy, barevně 
zvýraznit rozhraní s okr. komunikací, příp. průjezdným vyvýšením nebo hrubším opracováním, ve 
zpevněných plochách nesázet stromy ani keře, nemůže přistát vrtulník ZS, 
- nerealizovat zvýšené křižovatky, velmi drahé, málo estetické, jízdně problémové, nejsou vyčerpány 
možnosti zklidnění průjezdu, 
- zastávkový přístřešek posunout co nejblíže k náměstíčku, autobusové točně, 
- informační tabule umístit na zdi mezi věží a vchodem do sálu, 
- nové parkovací plochy za Novou Husarůvkou dle variant č. 2 a 3, 
- před restaurací v trávníku zrušit všechny chodníky, u přechodu u lip se setkávají všechny 3 
chodníky, dosavadní, nově navržený přes trávník ke knihovně i pro kočárky a nový přímo u okresní 
komunikace přes aut. zastávku na náměstíčko, 
přílohu textové části tvoří grafická část A3, upravená varianta č. 1, podpisový arch č. 1, s podpisy 8 
osob předán 12. 9., podpisový arch č. 2 s podpisy 20 osob předán 14. 9., 
- písemné podání připomínek Ing. P. Valoška, CSc.  a paní A. Valoškové, 
ve kterém sdělují, že ze tří občanům předložených variant, které jsou všechny architektonicky velmi 
zdařilé, podporují po zvážení variantu č. 3. 
Starosta obce: sdělil výsledky ankety před začátkem ZO, jednotlivě preference varianty 1, shodné 
dopravní řešení  mají varianty 2. a 3, součtem var. 1 převyšují, předal slovo Ing. Ladislavu 
Zahradníčkovi, předsedovi komise stavební a ŽP, která se problematikou zabývala. 
Ing. Ladislav Zahradníček: přednesl výsledek projednání, doplněný o podněty z pondělního 
projednávání ZO (doplnění hydrantu pro zimní potřebu, ozelenění řešit v dalším stupni PD, u chodníku 
podél komunikace u zastávky zvážit zelený pás ano či ne z hlediska údržby, dopravní varianta:  var. 2. 
+ 3., řešení točny z var. 1, uzavření dodatku č. 1 k SoD,   
návrh usnesení ZO schválit  po předložení studie ve 3 variantách následující řešení studie centra obce 
Soběšovice: 

1. Dopravní řešení  dle varianty „2“ (zastávka před objektem „Nová Husarůvka“ ostrůvek 
uprostřed komunikace s místem pro přecházení vozovky) s úpravou zpomalení v křižovatkách 
pouze zvýšením přechodů (ne celé křižovatky) s doplněním o další bezpečnostní prvky (např. 
příčné pruhy, blikající led osvětlení v komunikaci apod.) 

2. Centrální plochu „to čnu“   řešit způsobem  ve variantě „1“ s prodloužením dláždění k objektu 
„Nová Husarůvka“, tak aby bylo zachováno stejné členění v celé ploše. Před okny sálu 
v objektu „Nová Husarůvka“ neřešit výsadbu stromů, parkoviště neodsazovat dále od objektu. 
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3. Parkovou úpravu p řed objektem  „Nová Husarůvka“ řešit bez chodníků, pouze propojovací 
chodník mezi stávajícím u pošty a nově navrženým podél komunikace. 

4. Umíst ění kontejner ů na tříděný odpad řešit mimo centrum obce. 
5. V dalším stupni projektové dokumentace řešit umístění podzemního hydrantu pro zimní 

potřebu. 
6. V dalším stupni PD řešit podrobně návrh ozelenění včetně osazovacích plánů, který bude 

projednán a schválen ZO. 
7. S ohledem na požadavky úpravy studie ZO schvaluje uzavření dodatku ke SoD na 

zapracování požadovaných úprav se společností ARKOS s.r.o. 
 
Starosta obce: sdělil, že postupně probíhala jednotlivá jednání, na 30. 6. bylo svoláno společné 
jednání, účast z  Krajského úřadu MS kraje, Správy silnic F-M, DI PČR, Magistrátu města F-M, ref. 
dopravy, Ing. arch.  Havlíčka, zástupce obce, z výhrad DI PČR a SS F-M vyplynulo nezvedat celé 
náměstí, zvýšení jen křižovatek, v dalších stupních PD se  budou následně vyjadřovat, 3 varianty 
centra navrženy, aby byla možnost variací, nyní odrazit ze shody dopravního řešení pro další stupně 
PD, pak dopracování zeleně, v textové části studie je vše popsáno, lze vybírat jednotlivě, starosta 
obce otevřel diskusi. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že se minulý týden sešla skupina občanů, majících chuť a zájem řešit studii 
centra, předány na OÚ písemné připomínky Ing. Miroslava Peřiny (viz. zápis výše), přítomní obdrželi 
fotokopii, 2 strany, textová i grafická, 1. strana je textová část, vychází z varianty č. 1, komunikativním 
místem je zastávka autobusu, korzo lidí před OÚ, místo, kde se občané setkávají, když jde na poštu, 
komunikuje, aby se kontakt občanů v obci neztratil, autobusová zastávka není pohledově nic moc, 
nemáme v obci nic kulatého, proto se preferuje varianta č. 1, u chodníku podél zálivu k okresní 
komunikaci eliminovat zelený pruh, jsme malá obec s málo zaměstnanci, problém údržby, vzniká 
prostor na špínu, chodníky rozbíjející zelenou plochu nerealizovat, navrhují nový chodník, vhodný pro 
maminky s kočárky, aby nenarušoval zelenou plochu, v pondělí se členové ZO většinou shodli, dnes 
dořešit ostatní, nesouhlasí vykácet 3 památné lípy, taktéž nekácet modříny za Novou Husarůvkou, 
občané bytovky stromy preferují, stromy jsou zdravé, někdo je nemá rád,  lípy památné, argumenty 
řidičů nestačí, nejspornější, dnes není nutné rozhodovat, záliv před Novou Husarůvkou, místo bude 
v zimě neudržované, mezi dva obrubníky se uvízne, tyto připomínky podepsalo celkem 29 lidí. 
Starosta obce: sdělil, že na pondělním setkání ZO se přesně toto projednávalo, žádal projektanta, aby 
alespoň v jedné variantě byl zahrnut návrh Ing. M. Peřiny, umístění zastávky, varianta 1, záliv, 
projektanti nedoporučili, z důvodu bezpečnosti vjezdu i výjezdu nevhodné řešení, v pondělí nechal 
projednávání předsedovi komise stavební a ŽP, nijak nezasahoval. 
Pan I. Dominík: podal připomínku k orientaci zastávky na západ, z té strany nejvíce větrů, při delším 
čekání při nepřízni počasí lidé mrznou, je dobré, že se vyloučilo celé zvýšené centrum, vhodné je řešit 
bezpečnost komplexně. 
Ing. O. Petržela: dotázal  se,  zda  na povrchu  náměstí, parkoviště  je  asfalt. 
Starosta obce:  vysvětlil,   že  povrch  není asfalt,  část je  dlažba,  část žula kostka. 
Ing. O. Petržela: sdělil, že kolaudoval též nějaké zastávky a potvrzuje, že řešení ve variantě 1 není 
vhodné, zrušení vyvýšených ploch schvaluje, co se týče zeleně, volí lípy zachovat a myslí, že není 
pravda, že někomu zavazí. 
Starosta obce: sdělil, že subjektivní názor nerozhodne, z dopravního hlediska musíme respektovat 
odborná stanoviska. 
Pan L. Kovář: sdělil, že poslouchal Ing. L. Zahradníčka, nevidí rozpor, pokládá za nesmyslné vyjíždět 
zpoza zastávky a též kácet lípy, lze řešit  dopravní značkou „STOP“, dotázal se, kdy zmizí kontejnery 
z centra, máme jen 2 terénní zaměstnance, k nepořádku přispívají též chataři, kam budou kontejnery 
přemístěny. 
Starosta obce: sdělil, že umístění bude rozhodnuto následně, řešíme studii centra a je navrženo, že 
kontejnery zde nebudou, naši 2 zaměstnanci odklízejí nepořádek denně. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že musí reagovat na reakci starosty, starosta napadl 29 občanů, lidé vědí, že, 
když se podepíšou, budou postiženi, jsou lustrováni. 
Starosta obce: požádal, aby místo nepravdivého napadání sdělil jediného občana, kterému nevyhověl, 
protože něco podepsal. 
Paní J. Pavloková: podala dotaz, proč má v zeleni od autobusové zastávky být chodník. 
Starosta obce: zodpověděl, že tam chodník nebude, četl  již  Ing. L. Zahradníček. 
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Paní J. Pavloková: podala dotaz, proč chceme kácet modříny za Novou Husarůvkou. 
Starosta obce: zodpověděl, je to návrh projektanta, z hlediska odborných znalostí  výsadby zeleně tyto 
stromy absolutně nepatří do centra, byly zasazeny nevhodně, bez znalosti, zasahují do sítí, když 
děláme centrum řešíme i zeleň, nevymlouvat se na dům čp. 30, též s lidmi hovořil, vyslechl jiné 
názory, nyní byl jasně řečeno, že ozelenění se bude řešit v dalším stupni PD, vybrány budou vhodné 
dřeviny. 
Paní J. Pavloková: sdělila, že pěkné urostlé stromy je škoda likvidovat. 
Předseda komise stavební a ŽP Ing. Ladislav Zahradníček přednesl návrh usnesení ZO, hlasováno.  
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu řešení studie centra obce: 
pro:  11,   proti: 0,  zdržel se: 0,    nehlasoval: 2. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Po předložení studie ve 3 variantách ZO schvaluje řešení studie centra obce Soběšovice následující: 

1. Dopravní řešení  dle varianty „2“ (zastávka před objektem „Nová Husarůvka“ ostrůvek 
uprostřed komunikace s místem pro přecházení vozovky) s úpravou zpomalení v křižovatkách 
pouze zvýšením přechodů (ne celé křižovatky) s doplněním o další bezpečnostní prvky (např. 
příčné pruhy, blikající led osvětlení v komunikaci apod.) 

2. Centrální plochu „to čnu“   řešit způsobem  ve variantě „1“ s prodloužením dláždění k objektu 
„Nová Husarůvka“, tak aby bylo zachováno stejné členění v celé ploše. Před okny sálu 
v objektu „Nová Husarůvka“ neřešit výsadbu stromů, parkoviště neodsazovat dále od objektu. 

3. Parkovou úpravu p řed objektem  „Nová Husarůvka“ řešit bez chodníků, pouze propojovací 
chodník mezi stávajícím u pošty a nově navrženým podél komunikace. 

4. Umíst ění kontejner ů na tříděný odpad řešit mimo centrum obce. 
5. V dalším stupni projektové dokumentace řešit umístění podzemního hydrantu pro zimní 

potřebu. 
6. V dalším stupni PD řešit podrobně návrh ozelenění včetně osazovacích plánů, který bude 

projednán a schválen ZO. 
7. S ohledem na požadavky úpravy studie ZO schvaluje uzavření dodatku ke SoD na 

zapracování požadovaných úprav se společností ARKOS s.r.o. 
 
14.  Opravy a úpravy na místním hřbitově. 
Starosta obce: požádal navrhovatele pana Václava Zahraje o přednesení návrhu, materiál č. 6, 
Opravy a úpravy na místním hřbitově a organizační otázky kosení trávy. 
Pan Václav Zahraj: sdělil, že na základě diskuse na 4. ZO k údržbě hřbitova zpracoval a předkládá 
tento návrh, přednesl důvodovou zprávu: 

a) kosení trávy rozšířit za plotem hřbitova o stranu severozápadní, od pole, 
b) kosení trávy provádět s odběrem trávy do koše, kosení strunovou sekačkou týž den jako 

kosení traktorem (čistění náhrobku),   
c) úpravy a nátěr na branách k zamezení vstupu vysoké zvěře na hřbitov (likviduje květinovou 

výzdobu), 
d) opravy pilířů oplocení, zejména za pomníkem padlého vojáka, 

návrh usnesení:  ZO ukládá radě obce zabezpečit odborné posouzení všech nutných oprav a úprav 
na místním hřbitově, včetně finanční výše, pro možnost použití při tvorbě obecního rozpočtu na rok 
2012,  
doplnil: strana hřbitova ze SZ není vůbec kosena, opravil se kostel, vypadá kvalitně, krásná je i  
zahrada, hřbitov zapotřebí řešit též, je nutné kosit ve vhodnou dobu, do koše, strunová sekačka 
znečistí náhrobky,  problémy s vysokou zvěří v prostoru hřbitova,  běhající srny, uložit radě nápravu, 
dopad do rozpočtu. 
Starosta obce: poděkoval za přednesení návrhu, rada obce se hřbitovem  již zabývala, pozemek od 
pole byl pokosen, i když to není obecní pozemek, úkol radě obce zabezpečit celkové řešení. 
Informoval též přítomné, že starostové jedou příští středu do Prahy za účelem přesvědčit vládu ke 
schválení zákona o rozpočtovém určení daní, schválení by znamenalo přínos pro naši obec 1,5 mil. 
Kč, požádal o připomínky k materiálu č. 6.  
Připomínky nepodány, hlasováno o návrhu usnesení  - uložení úkolu RO. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu uložit RO úkol zabezpečit odborné posouzení oprav  a úprav 
na místním hřbitově: 
pro:  13,   proti: 0,  zdržel se: 0. 
ZO ukládá radě obce zabezpečit odborné posouzení všech nutných oprav a úprav na místním  
hřbitově včetně finanční výše, pro možnost použití při tvorbě obecního rozpočtu na r. 2012. 
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15. Návrh usnesení zastupitelstva obce. 
Starosta obce: požádal předsedu návrhové komise Ing. Tomáše Wunsche o přednesení návrhu 
usnesení zastupitelstva obce, sdělil do zápisu: Ing. Ivo Papala odchází, paní Izabela Pavloková 
odchází.  
Ing. Tomáš Wunsch: upozornil, že podle JŘ ZO není tak jednoduché ze zasedání odejít, přednesl 
návrh  na usnesení zastupitelstva obce.  
 

 

16.  Závěr.   
Starosta obce: poděkoval za přednesený návrh, přítomným za jejich účast  a v 19:15 hodin  5. veřejné 
zasedání  Zastupitelstva obce Soběšovice  ukončil. 
 
 
 
 
Předseda návrhové komise:  Ing. Tomáš Wunsch 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: pan Václav Zahraj   

 
pan  Jaromír Pašek                      

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Karel Obluk               Ing. Josef Majer   
 starosta  obce                                                      místostarosta obce  
 
 
 
 
 
 
 
 
Přílohy  
Listina přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice 
Listina přítomných hostů  
Usnesení Zastupitelstva obce Soběšovice 
 
 
 
 
 
Zapisovatel: Milada Guziurová 
  zaměstnanec obce 

 

 



 

 

 

 

 

 

USNESENÍ 

 pátého  veřejného  zasedání   Zastupitelstva  obce  Soběšovice 

konaného  dne  2011-09-14 

 

 

 
 
I. Zastupitelstvo obce Soběšovice projednalo a bere na vědomí: 
 
1. Návrh programu jednání 5. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 
2. Návrh zapisovatele: paní Milada Guziurová. 
3. Návrh složení  návrhové  komise  5. zasedání ZO:  Ing. Tomáš Wunsch, Ing. Jana Liczmanová,   

pan Roman Guziur. 
4. Návrh ověřovatelů zápisu 5. zasedání ZO:  pan Václav Zahraj, pan Jaromír Pašek.                                                          
5. Zprávu o plnění úkolů usnesení ZO:   1. ZO – úkol č. 1 zůstává.      
6. Zprávu o činnosti rady obce  za období od minulého zasedání ZO.  
7. Zápisy výborů  zastupitelstva obce:  výboru  kontrolního  ze dne 29. 8. 2011  a  výboru finančního 

ze dne  7. 9. 2011. 
8. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o úvěru č. 0267734409. 
9. Členský  příspěvek do DSO MR Žermanické a Těrlické přehrady. 
10. Závěrečný účet  a zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření DSO MR Žermanické a Těrlické 

přehrady za rok 2010. 
11. Zápis z kontroly hospodaření DSO MR Žermanické a Těrlické přehrady ze dne 19. 7. 2011. 
12. Studie centra obce Soběšovice. 
13. Opravy a úpravy na místním hřbitově. 
 
 
 
 
 
 
II. Zastupitelstvo obce Soběšovice ukládá: 

 
1.    ZO ukládá obecnímu úřadu vyzvat poskytovatele Česká pošta, Juhász, Dalkia  k předložení  
       ubytovacích knih  na OÚ a sjednat nápravu (viz nedostatky z kontrol vedení ubytovacích knih). 
2.    ZO ukládá radě obce zabezpečit odborné posouzení všech nutných oprav a úprav na místním  
       hřbitově včetně finanční výše, pro možnost použití při tvorbě obecního rozpočtu na r. 2012. 
 

 
 
 
 
 

III. Zastupitelstvo obce Soběšovice schvaluje: 
 
1.   Program  5. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 
2.   Zapisovatele 5. zasedání ZO paní Miladu Guziurovou. 
3.   Návrhovou  komisi  5. zasedání  ZO  ve složení:  Ing. Tomáš Wunsch, Ing. Jana Liczmanová, pan  
      Roman Guziur. 
4.   Ověřovatele zápisu 5. zasedání ZO: pan Václav Zahraj, pan Jaromír Pašek. 
5.   Dodatek č. 1  ke  Smlouvě  o úvěru č. 0267734409  ze  dne  4. 10. 2010  mezi  Obcí   Soběšovice   
      a  Českou spořitelnou, a.s. 
6.   Členský  příspěvek   do  DSO  MR   Žermanické  a  Těrlické přehrady   ve  výši  8,- Kč/občan/rok   
      s platností  od roku 2012. 
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7.   Po předložení studie ve 3 variantách ZO schvaluje řešení studie centra obce Soběšovice  
      následující: 

1. Dopravní řešení  dle varianty „2“ (zastávka před objektem „Nová Husarůvka“ ostrůvek 
uprostřed komunikace s místem pro přecházení vozovky) s úpravou zpomalení v křižovatkách 
pouze zvýšením přechodů (ne celé křižovatky) s doplněním o další bezpečnostní prvky (např. 
příčné pruhy, blikající led osvětlení v komunikaci apod.) 

2. Centrální plochu „to čnu“   řešit způsobem  ve variantě „1“ s prodloužením dláždění k objektu 
„Nová Husarůvka“, tak aby bylo zachováno stejné členění v celé ploše. Před okny sálu 
v objektu „Nová Husarůvka“ neřešit výsadbu stromů, parkoviště neodsazovat dále od objektu. 

3. Parkovou úpravu p řed objektem  „Nová Husarůvka“ řešit bez chodníků, pouze propojovací 
chodník mezi stávajícím u pošty a nově navrženým podél komunikace. 

4. Umíst ění kontejner ů na tříděný odpad řešit mimo centrum obce. 
5. V dalším stupni projektové dokumentace řešit umístění podzemního hydrantu pro zimní 

potřebu. 
6. V dalším stupni PD řešit podrobně návrh ozelenění včetně osazovacích plánů, který bude 

projednán a schválen ZO. 
7. S ohledem na požadavky úpravy studie ZO schvaluje uzavření dodatku ke SoD na 

zapracování požadovaných úprav se společností ARKOS s.r.o. 
 
 
 

 
 
Předseda návrhové komise:  Ing. Tomáš Wunsch 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: pan  Václav Zahraj 

 
pan  Jaromír Pašek                   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Karel Obluk                Ing. Josef  Majer 
 starosta  obce                                                      místostarosta obce  
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


